

## **Candidate Profile – Vice Principal**

**Frank Yao 姚懿伦**

我的中文名字叫姚懿伦. Here is my profile:

- 浙江大学土木系 本科+硕士
- Rutgers, the State University of New Jersey, 土木与环境系硕士
- 职业: NJ/NY/PA 注册桥梁/土木工程师
- HXPCS成员 (4年级孩子家长)

我从2016年进入中文学校学习 我从2017-2018学年开始为学校服务, 任董事会董事。2019-2020 任中文学校副校长

我将搭档现任校长张颖, 竞选下一任副校长一职, 我的竞选承诺是:

- 1.协助校长确保学校的正常日常运作。
- 2.改善并确保教师, 家长, 校务人员和董事会之间的沟通渠道。
- 3.提高中文课以及文化课的教育质量, 尤其是网课学期
- 4.进一步改进中文学校的服务态度

如果您认可我的竞选承诺, 请通上您宝贵的一票给张颖校长和我。

姚懿伦

I am a PCS member since fall of 2016. I started to serve PCS since 2017-2018 school year , served as HXPCS Board of Trustees in 2018-2019, Vice Principal in 2019-2020.

My goals as your Vice Principal are listed below:

1. Assist the Principal to ensure the normal routine operation of the School.
2. Improve and Ensure the communication channel among teachers, parents, admin team and Board of Trustees.
3. Improve the education quality of both Chinese language and Chinese culture , especially for online teaching.
4. Improve the service quality of Chines School.

If you like me and support my goals as your Vice Principal, please vote for me.

Thank you!

Frank Yao